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ČT: “Pravda vyjde najevo! Lháři, běžte z
televize!” Před Českou televizí to žilo!
(VIDEA)
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ČESKO: Další demonstrace pod hlavičkou akcí „Česká republika na 1. místě“ organizovaná
Ladislavem Vrabelem právě probíhá. Lidé se vydali z Václavského náměstí na Kavčí hory.
Lidé v průvodu skandovali mj., že „pravda konečně vyjde najevo“, případně „my jsme Češi,
my jsme Češi, my jsme Češi“ a „my jsme tady doma, my jsme tady doma, my jsme tady
doma“, a mnoho dalších. Provolání byla doprovázena hlasitým troubením, bubnováním na
všechno možné.

Tisíce lidí  se vydaly na další protestní demonstraci proti vládě Petra Fialy (ODS). Tentokrát
demonstrují i proti České televizi. Cestou z Václavského náměstí na Kavčí hory demonstranti
provolávali a skandovali „hanba vládě, hanba vládě, hanba vládě“, „pravda konečně vyjde najevo“,
případně „my jsme Češi, my jsme Češi, my jsme Češi“ a „my jsme tady doma, my jsme tady doma, my
jsme tady doma“, a mnoho dalších.

Ve čtvrtek odpoledne před 16. hodinou dorazil před Českou televizi dav demonstrantů v
čele s Ladislavem Vrabelem, kteří přišli veřejnoprávní televizi říct, že jim nevěří. Z pódia

mimo jiné zaznělo, že Marek Wollner z Reportérů ČT by neměl pracovat pro veřejnoprávní
televizi, neodvádí práci pro veřejnost, ale cíleně tlačí na organizátory dnešních

demonstrací. Na pódiu se objevily také Jana Bobošíková a Hana Lipovská. Obě ženy
promluvily zostra.

Stejně jako na předchozích demonstracích zaznělo, že „toto je národní obrození“.

Pár slov cestou na Kavčí hory pronesl také sám organizátor Ladislav Vrabel, který označil
ukrajinského prezidenta Volodymyra Zelenského za „diktátora“.

„Ten přece řekl, že Rusko organizovalo naší demonstraci. Tak někdo by mu mohl napsat, že tuhle
naši demonstraci neorganizovalo. A kdyby zase někdo říkal, že je policie organizovaná Ruskem, tak
to chci popřít,“ zaznělo od Vrabela.
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Vrabel vysvětloval, proč organizuje pochod na Českou televizi. Prý chce on a demonstranti dát
najevo České televizi a mnoha dalším: „Říkejte to lidem okolo sebe, že ty média lžou, a ať jim
nevěří!“

A organizátor začal opakovat věty z předchozích demonstrací. Zdůrazňoval, že demonstrace jsou
proti vládě Petra Fialy (ODS) a že celý vládní kabinet to snad – podle Vrabela – pochopí, pokud do
ulic vyrazí obrovské množství lidí. Pak podle Vrábela vláda pochopí, že musí odejít. Vrabel vyjádřil
naději, že k tisícovkám demonstrantů se přidá nakonec celý národ. Vše bez násilí – a přece s
důrazným tlakem, že všem bude jasné, co se musí stát.

„A kdyby někdo nepochopil, že jsme mírumilovní a nenásilní, tak kolem něj udělejte kroužek a křičte:
‚Provokátor, provokátor, provokátor‘,“ požádal demonstranty Vrabel.

Od dalšího řečníka z pódia zazněla ostrá slova na adresu šéfa týmu Reportérů ČT Marka Wollnera.
Ten by prý neměl pracovat pro Českou relevizi, protože jen dehonestuje účastníky dnešních



demonstrací. „Ten, kdo hledá pravdu, se stává pro státní subjekty nepohodlným. A ten, kdo dokáže
odhalit zákulisní dění, ten se stává pro státní subjekty nebezpečným,“ varoval řečník z pódia.

Vrabel pak citoval věty z několika transparentů.

„Redaktoři jsou jak ovce  a slouží jen pětikolce, pravda, to je naše vize, lháři, běžte z televize,“ stálo
na jedno z transparentů. „Pravda je jen jedna, ČT je manipulátor číslo 1,“ četl Vrabel na dalším. Další
obsahoval větu se třmi tečkami na konci. „Děkuji ti ČT vřele, strč si zprávy do…“.

Poté na pódium dorazily Hana Lipovská a Jana Bobošíková.

„Já jsem četla, stejně jako většina z vás, že na těchto demonstracích jsou dezoláti, proruští
kolaboranti, a dokonce, jak o nás mluvil ministr vnitra, tak i ‚šmejdi‘. Možná je to moje profesní
deformace, ale já tady vidím jen koncesionáře České televize. Česká televize je naše. Česká televize
nepatří ani politikům, ani panu řediteli. A já vím, že řada pracovníků ČT s námi souhlasí, jen se bojí
vyjádřit svůj názor nahlas,“ nechala se slyšet Lipovská.

„Česká televize bude zase česká, až nad Českou televizí bude vlát jen vlajka České republiky. A já
věřím tomu, že přijde čas, kdy Česká televize je a bude naše a my budeme moci být na její vysílání
zase hrdí,“ pokračovala Lipovská.

Jana Bobošíková promluvila ve stejném duchu. I když nikoli o České televizi, nýbrž o výročí sametové
revoluce.

„Ačkoli jsem v ČT prožila řadu let, tak o ní teď hovořit nebudu. My dnes slavíme 33. výročí sametové
revoluce. V souvislosti s touto revolucí se často používají slova pravda a láska. My už jsme si nechali
ukrást pravdu. Proto tady jsme. My už jsme si nechali ukrást lásku. Podívejte se, jak se dnes
rozpadají vztahy. Ale co si nesmíme nechat vzít – naději!“ hřímala Bobošíková, která zdůraznila, že
všichni přítomní demonstrující si s sebou jistě nesou naději v srdci.

Jeho promluvu provázelo hlasité bubnování, troubení trumpet a houkání na klaksony.

Provokatér, prosím policii, pošlete tam více
kluků… Před Českou televizí to žilo



„Provokatér! Vypadá to vážně. Prosíme policii o zásah. A vypadá to vážně, pošlete tam víc
kluků,“ zaznělo v jednu chvíli z úst organizátora demonstrace před ČT Ladislava Vrabela.
Poté došlo na kritiku vakcín proti covidu i na prohlášení., že lidé neslyší nic o válce na
Ukrajině z ruského pohledu, což je podle demonstrantů špatně.

Slova se ujala neúspěšná kandidátka do Senátu Pynelopi Cimprichová, která si stěžovala, že Česká
televize neinformovala o tom, že očkování proti covidu nechrání. Tak to vidí Cimprichová, která by si
přála, aby to stejně viděli i jiní lidé.

Prostor na pódiu dostala také Lenka Tarabová, která stejně jako Cimprichová tvrdila, že ČT neříkala
pravdu o covidu, neříkala lidem, aby se měli rádi, aby se navštěvovali a aby sportovali, neříkala jim o
údajných rizicích očkován, ani nic o tom, že lidé nemusí nosit roušky, pokud je sami nosit nechtějí.

Zmínila i válku na Ukrajině. „V České televizi dostává prostor jen bývalá opozice, dnešní pětikoalice.
Nemáme možnost vytvořit si svobodný názor. Nedostáváme informace z Východu, ale jenom ze
Západu a z Bruselu. Hanba České televizi!“ hřímala do mikrofonu.

Slovo dostal také německý aktivista Markus Fuchs, který volal po nastolení míru mezi Ruskem a
Ukrajinou, po dosažení míru v celé Evropě. „Mám sen, jednoho dne se budou ukrajinští kluci a holky
držet za ruce s ruskými chlapci a dívkami,“ sdělil z pódia s tím, že k tomuto stavu lze dospět jen
vedením svobodného dialogu. Vyjádřil naději, „že naše děti nikdy nebudou muset zažít to, co je
válka“.

Vrabel po jeho vystoupení oznámil, že 1. května dojde na společnou česko-německou demonstraci na
hranicích mezi oběma zeměmi.

Ve čtvrt na šest Vrabel na pódiu prohlásil, že „to, co provádí naše vláda proti občanům, tak z mého
pohledu se jedná o terorismus,“ s tím, že cílem teroristů je rozsévat strach – a že přesně to teď podle
Vrabela česká vláda dělá, když posílá lidi do vězení. Zmínil v této souvislosti Patrika Tušla, kterého
poslal soud do vězení „za podněcování k nenávisti a šíření dezinformací“. Ve spojitosti s ruskou
invazí na Ukrajině. Podle soudu si za to má odsedět 10 měsíců.

Demonstrantům Vrabel též oznámil, že po skončení protestu před sídlem České televize se dav vydá
na Národní třídu.

Po šesté hodině se akce skutečně nachýlila ke konci a demonstranti se vydali na další pochod na



Národní třídu.
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